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 ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

  

Θέμα: Νέος Κανονισμός του ΕΛΓΑ 
 

Στην πρόσφατη επίσκεψη του στο υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και 
Τροφίμων, ο κ. Πρωθυπουργός, ανακοίνωσε μεταξύ άλλων και τον 
εκσυγχρονισμό «εμβληματικών οργανισμών, όπως του ΕΛΓΑ». Προσέθεσε δε, 
ότι «ο νέος κανονισμός και η νέα νομοθεσία που θα τον καθορίζει θα έλθει προς 
έγκριση στο Υπουργικό Συμβούλιο, πριν την ολοκλήρωση του καλοκαιριού.» 

Η ανακοίνωση αυτή, για ένα κομβικής σημασία ζήτημα στους 
απασχολούμενους στον πρωτογενή τομέα, όπως αυτό των γεωργικών 
ασφαλίσεων και του τρόπου της καταβολής των αποζημιώσεων, αποτελεί μια 
ελπιδοφόρα εξέλιξη, η οποία είναι επιβεβλημένο να υλοποιηθεί, σε μια περίοδο 
που η πρωτογενής παραγωγή πλήττεται από πρωτόγνωρα φαινόμενα λόγω της 
κλιματικής κρίσης αλλά και παραγόντων που μειώνουν το εισόδημα του Έλληνα    
αγρότη, κτηνοτρόφου και αλιέα. 

Ο νέος Κανονισμός του οργανισμού, πρέπει να αποτυπώνει αυθεντικά τους 
σημερινούς κινδύνους της πρωτογενούς παραγωγής, το εύρος των οποίων 
αναμφισβήτητα πρέπει να διευρυνθεί καλύπτοντας κάθε πτυχή τους. 

Παράλληλα είναι εξίσου απαραίτητο να υπάρξει ουσιαστική και εις βάθος 
διαβούλευση με τους παραγωγούς προκειμένου να αποτυπωθεί με ειλικρίνεια 
και το κόστος αυτής της διεύρυνσης. 
 
ΕΡΩΤΑΤΑΙ ο κ. Υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
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1. Με βάση τα ανωτέρω, έχει ζητηθεί από τα Περιφερειακά Υποκαταστήματα 
του ΕΛΓΑ, να διατυπώσουν τις απόψεις τους; 
2. Ποιοί επιπλέον κίνδυνοι πέραν των υπαρχόντων θα καλύπτονται 
ασφαλιστικά στο φυτικό και στο ζωικό κεφάλαιο; 
3. Ποιό προβλέπεται να είναι το επιπλέον κόστος του ασφαλίστρου ανά 
κατηγορία αιτίου και καλλιέργειας π.χ της ακαρπίας των εσπεριδοειδών; 
4. Σε ποιό χρονικό διάστημα προβλέπεται να καταβάλλονται οι αποζημιώσεις 
από την επέλευση του ζημιογόνου γεγονότος; 
5. Προβλέπεται ενίσχυση του Οργανισμού με νέους εκτιμητές προκειμένου να 
υπάρχει ταχύτερη διεκπεραίωση του εκτιμητικού έργου; 
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